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 Brussel, juni 2007 
 
Betreft: maandelijkse infobrief: juni 2007 
 
Geachte burgemeester Thielemans, 
 
 
Op de laatste vergadering van het Comité Alhambra waren de aanwezige buurtbewoners het unaniem 
eens: de camera’s hebben hun effect. Sinds de plaatsing – en de media aandacht die dat gekregen 
heeft, is de verkeersleefbaarheid in de wijk sterk verbeterd. Een ander positief punt is dat de politie 
regelmatig bestuurders op de bon slingert die de borden ‘plaatselijk verkeer’ negeren. Wij danken u 
dan ook voor deze maatregelen. 
 
Toch blijven er nog een aantal knelpunten: ’s nachts tijdens het weekend blijven de autocarrousels op 
volle toeren draaien. Het is dan in de Kooplieden- en Van Gaverstraat bumperrijden, met alle overlast 
tot gevolg. U hebt ongetwijfeld de beelden van de camera’s al kunnen analyseren om tot dezelfde 
vasstelling te komen: de Alhambrabuurt heeft ’s nachts zijn rust nog niet terug gevonden. 
 
Zoals eerder al gezegd krijgen we ’s nachts te maken met een veel agressievere vorm van prostitutie. 
Vooral de transseksuelen ontzien niks of niemand. Zij manifesteren zich alsof ze supporters zijn 
tijdens een voetbalmatch, en moedigen bestuurders soms aan om te claxonneren … 
 
Verder is er een café naast de KVS dat nog steeds als uitvalbasis dient voor de prostituees, ook 
tijdens de week soms tot 4 uur in de ochtend. Zij hebben nu toestemming gekregen voor een terras, 
waardoor de overlast bijna op een legale buiten de muren van het café is gebracht. Dat is een 
beslissing die we niet begrijpen. 
 
Een aantal buurtbewoners zijn de overlast aan het filmen. Een aantal filmpjes staat reeds op YouTube 
(de links vindt u via onze site www.comitealhambra.be ). Binnenkort volgen er meer. 
 
Maar u hoeven we niet meer te overtuigen hopen we: de camerabeelden zouden moeten bewijzen dat 
we niet overdrijven. ’s Nachts blijft de verkeersoverlast in de smalle straten van de Alhambrawijk voor 
veel ergernis en stress zorgen. Verdere maatregelen, die kaderen in een globale aanpak van de 
overlast moeten op de agenda blijven staan, zoals een mobiliteitsplan. De politie heeft ook in een TV-
interview aangekondigd dat er een mobiel politiecommissariaat komt. Wij hopen dat daar snel werk 
van gemaakt wordt. 
 
Een goede woonwijk – zoals de Alhambrabuurt vroeger was, daar heeft de Stad Brussel meer baat bij 
dan een Bois de Bologne in het centrum van de stad. Wij hopen dat u het daar volmondig mee eens 
bent. 
 
 
  Vriendelijke groeten 
 
 
 
  
 Comité Alhambra  


